
BO.0002.2.2022 

 

Protokół nr XLVI/2022 

z sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie 

w dniu 25 lutego 2022 r. 

 

Posiedzenie sesji odbyło się w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego w Wieruszowie, ul. Rynek  

1-7. Obrady rozpoczęto o godzinie 13:00, a zakończono o godz. 14:03 tego samego dnia. 

Lista obecności radnych: 

1. Mariusz Bartodziejski  

2. Dawid Boryczko 

3. Marlena Ciężka 

4. Iwona Ciężka-Głowacz 

5. Jarosław Dębski 

6. Marek Gotfryd 

7. Mirosław Jakubczak 

8. Władysław Kokot  

9. Mirosław Mojsa 

10. Piotr Niełacny  

11. Paweł Ostrycharz 

12. Kacper Owczarski 

13. Marcin Piluch 

14. Adam Śpigiel  

15. Czesław Wróblewski  

1. Otwarcie obrad XLVI sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie, stwierdzenie 

prawomocności. 

 

Prowadzący obrady, Przewodniczący Rady Adam Śpigiel poinformował, że sesja została 

zwołana zgodnie z obowiązującymi przepisami statutu gminy. Następnie powitał wszystkich 

radnych i gości, po czym stwierdził, że z ustawowej liczby radnych obecnych na sali jest 13, 

co stanowi kworum do podejmowania uchwał. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

1. Otwarcie obrad XLVI sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie, stwierdzenie prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zmian budżetu Gminy Wieruszów na 2022 rok; 



2) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieruszów na lata 2022 

- 2031; 

3) w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Wieruszowie 

na 2022 rok; 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia Klubu „Senior+” w Wieruszowie; 

5) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia Zespołu Żłobka i Klubu Malucha  

w Wieruszowie oraz nadania statutu; 

6) zmieniająca uchwałę w sprawie zapewnienia wspólnej obsługi jednostkom 

organizacyjnym Gminy Wieruszów; 

7) w sprawie przyjęcia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli, ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za doskonalenie oraz 

ustalenia specjalności i form kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane 

nauczycielom szkół, dla których organem prowadzącym jest Gmina Wieruszów  

w roku 2022; 

8) w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej Nr 1 im. Janusza Korczaka  

w Wieruszowie poprzez likwidację oddziału przedszkolnego w miejscowości 

Cieszęcin; 

9) w sprawie przekazania do zaopiniowania Dyrektorowi Regionalnego Zarządu 

Gospodarki Wodnej Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie  

w Poznaniu projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na 

terenie gminy Wieruszów; 

10) w sprawie zmiany przebiegu ulicy Wiśniowej w miejscowości Wieruszów oraz 

zmiany uchwały nr XXIX/218/2000 Rady Miejskiej w Wieruszowie z dnia 10 lipca 

2000 r. w sprawie nadania nazw ulicom znajdującym się na terenie miasta i gminy 

Wieruszów; 

11) w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Wieruszów. 

4. Przedstawienie planów pracy komisji stałych Rady Miejskiej w Wieruszowie na 2022 rok. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Przyjęcie protokołów z XLIV i XLV sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie. 

7. Sprawozdanie międzysesyjne Burmistrza Wieruszowa. 

8. Wolne wnioski i informacje. 

9. Zakończenie sesji. 

 

3. Podjęcie uchwał: 

 

1) w sprawie zmian budżetu Gminy Wieruszów na 2022 rok, 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt był omawiany na Komisji, po czy zapytał 

radnych, czy zgłaszają pytania. Wobec braku pytań i uwag radnych, Przewodnicząca Komisji 

Gospodarczej i Budżetu Marlena Ciężka przedstawiła pozytywną opinię wydaną do 

przedmiotowego projektu uchwały.(opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 



 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

zmian budżetu Gminy Wieruszów na 2022 rok,  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Czesław Wróblewski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Adam Śpigiel  

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Mojsa, Paweł Ostrycharz 

 

2) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieruszów, 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt został omówiony na Komisji, po czym zapytał 

radnych, czy zgłaszają uwagi bądź pytania. Wobec braku pytań i uwag ze strony radnych, 

ponownie poprosił Marlenę Ciężką o przedstawienie opinii Komisji Gospodarczej i Budżetu. 

Radna Ciężka poinformowała, że Komisja pozytywnie oceniła wprowadzone zmiany  

w budżecie obejmujące zaplanowane przedsięwzięcia. Wskaźnik obsługi długu wyniesie na 

koniec roku 3,46 % i nie przekroczy określonych ustawowo limitów. (opinia stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu) 

 

Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieruszów,  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Mojsa, Paweł Ostrycharz 

 

 



3) w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Wieruszowie 

na 2022 rok, 

Przewodniczący Rady poprosił o odczytanie planu pracy Komisji Rewizyjnej. 

Plan pracy odczytała radna Iwona Ciężka – Głowacz. 

 

Przewodniczący zapytał radnych, czy zgłaszają pytania do proponowanego planu pracy 

Komisji Rewizyjnej. Wobec braku pytań i uwag radnych poddał uchwałę pod głosowanie. 

(plan pracy stanowi załącznik do protokołu) 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Wieruszowie na 2022 rok,  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Mojsa, Paweł Ostrycharz 

 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia Klubu "Senior+" w Wieruszowie, 

Prowadzący obrady poinformował, że projekt uchwały został omówiony na Komisji, po 

czym zapytał radnych, czy zgłaszają uwagi bądź pytania. Wobec braku pytań i uwag, radny 

Mirosław Jakubczak odczytał opinię Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Ochrony 

Środowiska. Radny poinformował, że utworzony z dniem 1 stycznia 2021 r. Klub „Senior+” 

nie miał do tej pory określonego w uchwale mienia niezbędnego mu do prowadzenia 

działalności statutowej. Zakończony z końcem 2021 roku remont Centrum Usług Społecznych 

przy ul. Kępińskiej 2A, w którym mieści się siedziba Klubu, pozwala na dokonanie podziału 

nieruchomości i przekazanie części tej nieruchomości w zarząd Klubowi. Komisja podziela 

stanowisko Burmistrza, że podjęcie uchwały umożliwi uregulowanie kwestii bieżącego 

zarządzania powierzonym mieniem. (opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia Klubu "Senior+" w Wieruszowie,  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 



ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Mojsa, Paweł Ostrycharz 

 

5) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia Zespołu Żłobka i Klubu Malucha  

w Wieruszowie oraz nadania statutu, 

Przechodząc do kolejnego punku porządku obrad, Przewodniczący Rady poinformował 

radnych, że podobnie, jak inne projekty uchwał, został on omówiony na posiedzeniu Komisji  

i zapytał czy zebrani mają uwagi lub pytania. Radni nie wnieśli uwag wobec czego 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Ochrony Środowiska radny 

Mirosław Jakubczak odczytał pozytywnie wydaną opinię do omawianego projektu. Wyjaśnił, 

że Klub Malucha rozpoczął swoją działalność od 1 stycznia 2022 i kwestie uprawnień do 

dysponowania nieruchomością przy ul. Kępińskiej 2A (Centrum Usług Społecznych) nie 

zostały uregulowane z uwagi na trwający remont. Zakończony z końcem 2021 roku remont 

pozwala na dokonanie podziału obiektu pomiędzy funkcjonującymi tam jednostkami  

i przekazanie nieruchomości w ich zarząd. (opinia stanowi załącznik do protokołu) 

Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia Zespołu Żłobka i Klubu Malucha w 

Wieruszowie oraz nadania statutu, 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Mojsa, Paweł Ostrycharz 

6) zmieniająca uchwałę w sprawie zapewnienia wspólnej obsługi jednostkom 

organizacyjnym Gminy Wieruszów, 

Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały został omówiony na Komisji, po czym 

zapytał radnych, czy zgłaszają uwagi bądź pytania. Wobec braku pytań i uwag, radna Marlena 

Ciężka odczytała opinię Komisji Gospodarczej i Budżetu. Komisja pozytywnie oceniła projekt 

uchwały, który umożliwi przekazywanie danych wspólnie dla wszystkich jednostek bez 

konieczności zawierania odrębnych umów powierzenia. (opinia stanowi załącznik do 

protokołu) 



Uchwała została poddana pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zapewnienia wspólnej obsługi jednostkom 

organizacyjnym Gminy Wieruszów,  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Mojsa, Paweł Ostrycharz 

 

7) w sprawie przyjęcia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli, 

ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za doskonalenie oraz ustalenia 

specjalności i form kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane nauczycielom 

szkół, dla których organem prowadzącym jest Gmina Wieruszów w roku 2022, 

 

Przewodniczący Rady oznajmił, że projekt został omówiony na komisji, po czym zapytał 

radnych, czy zgłaszają pytania. Radny Mirosław Jakubczak poinformował, że członkowie 

Komisji po zapoznaniu się z uzasadnieniem do projektu oraz wyjaśnieniami pana Waldemara 

Urbaniaka, Kierownika Referatu Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych wydali pozytywną 

opinię do przedmiotowej uchwały. Przedłożony projekt uchwały jest wypełnieniem obowiązku 

gminy w zakresie zabezpieczenia środków finansowych w budżecie na dofinansowanie 

doskonalenia zawodowego nauczycieli wynikających z ustawy – Karty Nauczyciela. (opinia 

stanowi załącznik do protokołu) 

Przewodniczący zarządził głosownie w sprawie podjęcia uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli, ustalenia 

maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za doskonalenie oraz ustalenia specjalności i form 

kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane nauczycielom szkół, dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Wieruszów w roku 2022,  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  



NIEOBECNI (2) 

Mirosław Mojsa, Paweł Ostrycharz 

 

8) w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej Nr 1 im. Janusza Korczaka  

w Wieruszowie poprzez likwidację oddziału przedszkolnego w miejscowości Cieszęcin, 

Przewodniczący poinformował, że projekt był omawiany na komisji, po czym zapytał radnych, 

czy zgłaszają pytania. 

 

Radny Jakubczak poinformował, że Komisja pozytywnie oceniła zamiar zlikwidowania 

oddziału przedszkolnego w Cieszęcinie, który jest spowodowany przeniesieniem dzieci do 

innych placówek znajdujących się na terenie Gminy Wieruszów. Brak dzieci uzasadnia 

konieczność zakończenia dalszego funkcjonowania placówki. (opinia  stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej Nr 1 im. Janusza Korczaka w Wieruszowie 

poprzez likwidację oddziału przedszkolnego w miejscowości Cieszęcin,  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Mojsa, Paweł Ostrycharz 

 

9) w sprawie przekazania do zaopiniowania Dyrektorowi Regionalnego Zarządu 

Gospodarki Wodnej Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie w Poznaniu 

projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie gminy 

Wieruszów, 

Przewodniczący Rady zapytał radnych, czy zgłaszają pytania do projektu uchwały. Wobec ich 

braku poprosił Marlenę Ciężką – przewodniczącą Komisji Gospodarczej 

i Budżetu o zapoznanie radnych z opinią Komisji, która omawiała projekt uchwały na swoim 

posiedzeniu. Radna Ciężka poinformowała, że Komisja pozytywnie oceniła projekt 

przedmiotowej uchwały, dotyczący opracowania i przyjęcia regulaminu dostarczania wody  

i odprowadzania ścieków. Zaproponowany regulamin określa prawa i obowiązki 

przedsiębiorstwa wodociągowo-kanalizacyjnego oraz odbiorców usług. 

 



 Przewodniczący zarządził głosownie w sprawie podjęcia uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

przekazania do zaopiniowania Dyrektorowi Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej 

Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie w Poznaniu projektu regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie gminy Wieruszów,  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Mojsa, Paweł Ostrycharz 

 

10) w sprawie zmiany przebiegu ulicy Wiśniowej w miejscowości Wieruszów oraz zmian 

uchwały nr XXIX/218/2000 Rady Miejskiej w Wieruszowie z dnia 10 lipca 2000 r.  

w sprawie nadania nazw znajdującym się na terenie miasta i gminy Wieruszów, 

 

Radni po otrzymaniu projektu i zapoznaniu się z jego treścią, nie wnieśli uwag i pytań wobec 

czego, Przewodniczący Rady poprosił Piotra Niełacnego o przedstawienie opinii Komisji 

Prawa i Samorządności. Radny poinformował, że zaproponowana w uchwale zmiana 

dotychczasowego przebiegu ulicy „Wiśniowej” w Wieruszowie spowodowana jest objęciem 

obszaru ulicy miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego oraz dokonanej na jego 

podstawie  procedury scaleniowo-podziałowej na wskazanym terenie. Komisja pozytywnie 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. (opinia stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu) 

Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany przebiegu ulicy Wiśniowej w miejscowości Wieruszów oraz zmian uchwały nr 

XXIX/218/2000 Rady Miejskiej w Wieruszowie z dnia 10 lipca 2000 r. w sprawie nadania 

nazw znajdującym się na terenie miasta i gminy Wieruszów, 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (2) 



Mirosław Mojsa, Paweł Ostrycharz 

 

 

11) w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Wieruszów. 

W otworzonej dyskusji radni nie zgłosili żadnych uwag i pytań, w związku z czym 

Przewodniczący Rady zwrócił się do przewodniczącego Komisji Prawa i Samorządności  

o przedstawienie opinii, którą Komisja wypracowała na swoim posiedzeniu. Radny Piotr 

Niełacny poinformował, że Komisja pozytywnie oceniła propozycję Burmistrza o nadaniu 

nazwy ulicy „Bażancia” położonej na działkach stanowiących własność gminy. 

Zaproponowana nazwa podyktowana jest bliskim sąsiedztwem strugi Brzeźnicy, terenów 

zielonych i lasków gdzie można spotkać bażanty. (opinia stanowi załącznik do protokołu) 

Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

nadania nazwy ulicy w miejscowości Wieruszów.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Mojsa, Paweł Ostrycharz 

 

 

4. Przedstawienie planów pracy komisji stałych Rady Miejskiej w Wieruszowie na 2022 

rok. 

 

Przewodniczący Rady poprosił przewodniczących komisji o przedstawienie wypracowanych 

na posiedzeniach komisji planów pracy 2022 rok. 

Jako pierwszego poprosił Przewodniczącego Komisji Mirosława Jakubczaka o odczytanie 

planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Ochrony Środowiska. Radni nie 

zgłosili uwag do przedstawionego planu pracy Komisji. 

 

Do przedstawienia planu pracy Komisji Mieszkaniowej, Pomocy Społecznej i Spraw Wsi 

przewodniczący rady poprosił Przewodniczącego Komisji Jarosława Dębskiego. Do tego planu 

radni także nie wnieśli żadnych uwag. 

 

Jako kolejnego do przedstawienia planu pracy Komisji przewodniczący poprosił radnego Piotra 

Niełacnego, który jako przewodniczący Komisji Prawa i Samorządności przedstawił jej plan 

pracy na 2022 rok. Radni nie wnieśli zastrzeżeń do planu. 



 

Następnie plan pracy Komisji Gospodarczej i Budżetu przedstawiła jej Przewodnicząca 

Marlena Ciężka. Do tego planu radni także nie wnieśli uwag. 

 

Przewodniczący Rady podziękował za przedstawienie planów pracy przez wszystkie komisje 

a następnie przeszedł do kolejnego punktu w porządku obrad. 

 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący przypomniał, że interpelacje i zapytania należy złożyć pisemnie do Burmistrza 

za pośrednictwem Przewodniczącego Rady, wnioski w formie ustnej. 

 

6. Przyjęcie protokołów z XLIV i XLV sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie. 

 

Przewodniczący poinformował, iż radni otrzymali protokół z XLIV  sesji Rady Miejskiej 

pocztą elektroniczną i zapytał czy mają jakieś zastrzeżenia co do tego protokołu. 

Wobec braku zastrzeżeń Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu  

z XLIV sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XLIV sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Mojsa, Paweł Ostrycharz 

 

Przewodniczący poinformował, iż radni otrzymali protokół z XLV sesji Rady Miejskiej i 

zapytał czy mają jakieś zastrzeżenia co do tego protokołu. 

Wobec barku zastrzeżeń Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu 

z XLV sesji Rady Miejskiej. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XLV sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 



 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Mojsa, Paweł Ostrycharz 

 

7. Sprawozdanie międzysesyjne Burmistrza Wieruszowa. 

Przewodniczący Rady poinformował, że radni otrzymali sprawozdanie międzysesyjne 

Burmistrza Wieruszowa i zapytał czy mają jakieś pytania. 

  Głos zabrał radny Czesław Wróblewski, który zwrócił się z pytaniem  jak w gminie 

funkcjonuje system obronności. 

 W odpowiedzi Burmistrz poinformował, że w związku z wojną na Ukrainie pojawiły 

się ostrzeżenia związane z zagrożeniem cybernetycznym. Główny wydział, który jest 

odpowiedzialny za monitorowanie tego zagrożenia znajduje się w Starostwie Powiatowym  

w Wieruszowie. 

 

8. Wolne wnioski i informacje. 

 

Głos zabrał radny Marek Gotfryd, który zwrócił się z pytaniem do obecnego na sali obrad 

Naczelnika Wydziału Inwestycji i Zamówień Publicznych Tomasza Jezierskiego, czy został już 

opracowany harmonogram napraw dróg gminnych po okresie zimowym? 

Zabranie głosu przez p. Jezierskiego uprzedził burmistrz wyjaśniając, że drogi 

naprawiane są na bieżąco po otrzymaniu sygnałów od mieszkańców. Jednocześnie zaznaczył, 

że przy zmiennych warunkach pogodowych, które nadal występują większe prace remontowe 

zaplanowane są w późniejszym terminie. Burmistrz w swojej wypowiedzi podniósł także temat 

wniosków mieszkańców o naprawę dróg na nowo powstających osiedlach. Wybudowanie 

drogi, po której cały czas jeździ ciężki sprzęt w tej sytuacji mija się z celem i angażowanie 

środków jest bezzasadne. 

Uzupełniając wypowiedź Burmistrza, Naczelnik Jezierski potwierdził, że został 

zrobiony przegląd dróg gminnych i ułożony harmonogram napraw. 

Przewodniczący Rady udzielił głosu radnemu Władysławowi Kokotowi, który w swojej 

wypowiedzi nawiązał do dróg polnych, uczęszczanych przez rolników i wymagających pilnych 

napraw. 

O zabranie głosu poprosił obecny na sali obrad, sołtys Kowalówki pan Wacław 

Żbikowski, który poinformował o fatalnej kondycji drogi na odcinku Wieruszów-Osowa. 

Do dyskusji włączył się sołtys Lubczyny, pan Bogdan Moska, który poinformował, że 

odcinek drogi od Lubczyny do Jutrkowa, również wymaga pilnego remontu. Jest to droga 



utwardzona, na której w obecnym momencie zwiększyło się natężenie ruchu gdyż stała się ona 

alternatywą dla remontowanej drogi 450, co powoduje dalsze jej niszczenie. 

Radny Mirosław Jakubczak złożył ustny wniosek w sprawie zamontowanie opraw 

oświetleniowych na istniejących słupach energetycznych na ulicach: Mirkowskiej, 

Rzemieślniczej i Spółdzielczej w Wieruszowie w celu poprawy bezpieczeństwa mieszkańców. 

Przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu Burmistrza i przedstawienie stanowiska 

urzędu odnośnie działań wojennych na Ukrainie. 

Burmistrz wyjaśnił, iż urząd zaangażował się słowem i gestem; od wywieszenie flagi 

Ukrainy na masztach poprzez zorganizowanie pomocy osobom uciekającym z zagrożonych 

terenów. 

 

9. Zakończenie sesji. 

 

Ze względu na wyczerpany porządek obrad, Przewodniczący Rady zamknął o godzinie 14:03 

posiedzenie XLV sesji Rady Miejskiej. 

 

 

 

Protokołowała: Kamila Smus 

Pracownik ds. obsługi Rady Miejskiej 

i jednostek pomocniczych gminy 

 

 

 

                                                           Przewodniczący 

                                                                                  Rady Miejskiej w Wieruszowie 

                                                                  Adam Śpigiel 

 

  

 

 

 


